國立中山大學【連續四年（八學期）未開設】課程資料表

National Sun Yat-sen University
Course Information [for courses that have not been offered for 4 consecutive years (8 semesters)]

	課程名稱
(中文)
Course Title (Chinese)
	(以20個字為限)
(Max 20 characters)


	課程名稱
(英文)
Course Title (English)
	(以100個字母為限,含空白) 
(Max 100 characters with spaces)


	授課教師
Instructor
	姓名
Name
	
	專/兼任
Full-/Part-Time
	
	職稱
Title
	

	課程資料
Course Information
	必/選修
Required/
Elective
	
	學年/期
Academic Year/Semester
	
	學分數
Course Credits
	
	上課
時數
Course hours
	正課　小時
Regular classes: ____hours
實習/驗　小時
Internships/Experiments: ____hours

	
	開課
單位
Department
	
	限修
人數
Number of Students
	
	備註
Note
	

	限修說明
Limited Enrollment
	八九年五月廿三日八八學年度第四次課程委員會決議，限修人數低於正常班級人數五十人之大學部課程，授課教師須詳敘理由，需符合：1.儀器設備受限。2.課程需實務演練，提教務會議討論。
According to the resolution of the 4th Curriculum Committee meeting of Academic Year 1999 held on May 23, 2000, for undergraduate courses with limited availability (i.e., fewer than 50 students), faculty members must describe reasons that involve either (1) limited instruments and equipment or (2) a need for practical training, and must present these reasons at an academic affairs meeting for discussion.

	逾八學期回復開設課程原因Reason for Resuming the Course 
(after 8 semesters)
	

	開課主旨及綱要Course Objectives and Outline
	主旨Objectives
	(限100字以內) (Max 100 characters) 



	
	綱要Outline
	(限300字以內) (Max 300 characters)



	授課方式
Teaching Methods
	□ 講授類  □ 研討類  □ 實驗類  □ 實習類  □ 音樂類  □ 體育類  □ 演講/參訪  □ 獨立研究  □ 展演 
□ 服務學習類  □ 醫學類  □企業實習  □臨床實習  □實作
□ Lecture  □ Seminar  □ Experiment  □ Internship  □ Music  □ Physical Education  
□ Visiting Lecture/Company Visit  □ Independent Research  □ Exhibition  □ Service Learning  
□Medical Study □Corporate Internships □Clerkships □Independent Study 


	主要教科書參考書目
Textbooks/Reference Books
	請依作者、出版年、書名、出版社、出版地、（或出版年）次序書寫，且書名下以橫線或斜體字標示。（依八十七學年度第三次課程委員會決議辦理）
The following reference style is to be adopted (as resolved in the 3rd Curriculum Committee meeting of Academic Year 1998): Author(s), year of publication, title (or title), publisher, place of publication, (or year of publication)






	承辦人員
[bookmark: _GoBack]Organizer
	授課教師
Instructor
	系所主管
Department Chair

	
	
	



2

